
اخبارخبر كوتاه
آجورلو: نباید انتظار داشت فرآیند 40 ساله یک روزه حل شود

در استقلال بالای هزار میلیارد درآمد کسب می کنیم

جنگ فیکس شدن در تیم مجیدی شروع شد

تهدید ستاره های تیم ب استقلال برای تیم اصلی

یکشنبه شب و پس از اخبار جنجالی که مبنی 
قهرمانان  لیگ  از  پرسپولیس  و  استقلال  بر حذف 
مدیرعامل  آجورلو  مصطفی  شد،  مطرح  آسیا 
استقلال به همراه صدری سرپرست پرسپولیس در 
برنامه گفتگوی ویژه خبری شبکه دوم سیما حاضر 
شده و در مورد بحث صدور مجوز حرفه ای دو تیم 

به صحبت پرداختند.
 امروز درباره یک موضوع جدی صحبت 

کردیم
در ابتدا عرض می کنم که خدا را شکر مجوزی 
عزیز  هواداران  همه  به  شد.  صادر  بود،  لازم  که 
معاونین  و  محترم  وزیر  از  می کنم.  عرض  تبریک 
و  آقای عزیزی خادم  برادر عزیزمان  و  محترمشان 
بهاروند و تک تک دوستان مثل مصطفوی و کمیته 
موضوع  یک  درباره  امروز  می کنم.  تشکر  استیناف 

جدی صحبت کردیم.
  AFCپنج معیار برای صدور مجوز در نظر 

گرفت
موضوع  که  باشند  مطلع  مردم  اینکه  برای 
برای  معیار   5 آسیا  فوتبال  کنفدراسیون  چیست، 
صدور مجوز حرفه ای دارد. اول معیار ورزشی است 
آموزشی  های  برنامه  و  پزشکی  گزارشات  مانند 
پایه و بزرگسالان. معیار دوم زیر ساخت  بازیکنان 
و...  نور  امنیت ورزشگاه،  استادیوم ها،  مانند  است. 
است.  پرسنلی  و  مدیریتی  نیز  سوم  معیار  است. 
پزشک  رسانه،  افسر  مالی،  افسر  مدیرعامل،  مانند 
است.  حقوقی  چهارم  معیار  است.  فیزیوتراپ  و 
سهامداران،  لیست  مالکیت،  مدارک  اساسنامه، 
مدیره  هیئت  اعضای  لیست  و  تشکیلاتی  چارت 
مالی  های  حساب  صورت  نیز  پنجم  معیار  است. 
است. این پنج معیار حدودا 600 فرم دارد که بیش 
طی  و  مجوز  دریافت  مهلت  است.  صفحه  هزار  از 

کردن فرآیند از اوایل خرداد تا 10 مهر ماه بود.
 معاون حقوقی و پارلمانی دنبال کارهای 

واگذاری است
کنم  درباره گذشته صحبت  نیستم  مایل  من 
شبانه  تیم  ما  کنم.  صحبت  آینده  درباره  باید  و 
روزی گذاشتیم و 600 فرم را پر کردیم. فکر نمی 
کنم که مشکل خاصی داشته باشیم. ممکن است 
مصاحبه ما منجر به این شود که این فرآیندی که 
جلو رفته ایم، به سمتی ببرند که به مشکل بخوریم. 
طبیعتا جلسه ما باید جلسه ای باشد که به سمت 
تراکتور  استقلال،  پرسپولیس،  خوشحالی هواداران 
که  بوده   مشکلاتی  طبیعتا  باشد.  فوتبال  اهالی  و 
درخصوص  وزارت  مدیریت  درباره  است  ممکن 
باشد. آقای سلطانی فر زحمت  باشگاه  مالکیت دو 
کشیده بودند و فرآیند واگذاری را دنبال کرده بودند 

را دنبال کردند و  این فرآیند  آقای سجادی هم  و 
به تصویب رئیس جمهور آقای رئیسی رسید و الان 
این  پارلمانی  و  حقوقی  معاون  دهقان  دکتر  آقای 
و  بشود  انجام  کار  این  که  کنند  می  دنبال  را  کار 

یعنی واگذار شود.
 نباید بگویند فرآیند 40 ساله را امروز انجام دهید

باید جنبه امیدبخش  به نظرم می رسد که ما 
اگر قرار  باشیم.  به فوتبال کشور را در نظر داشته 
البته  که   ... و  مجازی  فضای  و  اخبار  با  که  باشد 
بدهیم،  شوک  مردم  به  بخواهیم  هستند،  خوب 
که  همانطور  هواداران  از  بعضی  نیست.  درست 
آقای صدری گفت، راهی بیمارستان شدند و نگران 
مجازی  فضای  و  رسانه ها  و  سیما  و  صدا  بودند. 
باید به آرامش فوتبال ایران کمک کنند. که امروز 
استقلال، پرسپولیس و تراکتور در این فضا هستند. 
به نظرم اینجایی که پاشنه آشیل همه در فوتبال 
است، نه مقصرش ما هستیم و نه پرسپولیس. نباید 
تنهایی  به  شما  امروز  بگوییم  را  ساله   ۴0 فرآیند 
باید جواب دهید. می خواهید مشکل را تمام کنید؟ 
فوتبال  همه  نمی شود  بدهیم.  هم  دست  به  دست 
را از صدری، زنوزی و ... بخواهیم. این یک غیرت 

ملی می خواهد.
 عهدی که با خودم بسته بودم، شکستم

من نمی خواستم مصاحبه کنم. قصد داشتم 
در  بعد  و  دهم  انجام  استقلال(  )برای  کار  چند 
محضر مردم تشرف پیدا کنم و بگویم مردم عزیز، 
ولی نعمتان ما، ما این کارها را برای شما انجام داده 
استقلال  هواداران  امروز  کردم  احساس  ولی  ایم. 
نگرانند. به همین جهت عهدی که با خودم بستم را 
شکستم و مصاحبه کردم. اولا من از کمیته بدوی 
شامل آقایان عباسی و اولیایی تشکر می کنم. آنها 

به ما گفتند شما عیب دارید. آفرین به شما که به 
من عیبم را گفتید. من از کمیته استیناف ممنونم 
کنیم.  برطرف  را  عیبمان  تا  داد  فرصت  ما  به  که 
کفایت می کند. لازم نیست جار و جنجال کنیم و 

مردم را اذیت کنیم.
 اجازه بدهید از فرصت 3 ماه کمیته استیناف 

استفاده کنیم
به هواداران عزیز عرض می کنم. دو روز پس 
بیشتر فرصت  آمدم گفتند ۴، 5 روز  اینکه من  از 
صبح   5 ساعت  تا  که  آوردم  تیمی  من  ندارید. 
به گذشته هم خرده  اجازه بدهید  کار می کردند. 
را  تیم  من مشکلات  به  که  ندارد  اشکالی  نگیریم. 
دیر گفته اند. من خودم را در آن 3، ۴ روز تجهیز 
تهیه  را  فرم  هزار صفحه  از  بیش  همکارانم  کردم. 
اشکال  شما  گفتند  من  به  است  این  مهم  کردند. 
دارید و برای اداره باشگاه باید این کارها را بکنید. 
استیناف به ما 3 ماه فرصت داده است. اجازه بدهید 
در فرمت های موجود بتوانیم این ابهامی که وجود 

دارد را برطرف کنیم.
 مشکل استقلال و پرسپولیس خصوصی سازی است

اما شما اگر منتظرید که یک شبه من و آقای 
شما  به  من  کنیم،  حل  را  فوتبال  مشکل  صدری 
فوتبال،  اهالی  آقایان  کنیم.  چکار  باید  گویم  می 
قالیباف  ای،  اژه  رئیسی،  آقایان  کشور،  مسئولین 
می خواهید به 60، 70 میلیون جمعیت ایران که 
بگذارید؟  احترام  هستند  ایرانی  های  تیم  طرفدار 
روز  یک  روید،  می  ها  شهرستان  به  که  همانطور 
می  چه  صدری  آقای  ببینید  و  بیایید  هم  جمعه 
گوید؟ مثلا کسی دشت مغان را تصاحب کرده و یا 
کارخانه ای که بسته شده را باز می کنید و مشکل 
مشکل  ببینید  بیایید  کنید،  می  برطرف  را  آن 

پرسپولیس چیست؟ مشکل خصوصی سازی است. 
از روزی که آمده ام، یک بار هم سر تمرین تیمم 
ام  سپرده  مجیدی  فرهاد  به  را  آن  چون  ام  نرفته 
چون بهترین انتخابم بود. اگر قراردادش یک ساله 
قراردادش  عدد  اگر  ام.  بسته  ساله  را سه  آن  بود، 
کم بود، 3 برابر کردم. آقای مجیدی برای من یک 
او را می خواهند،  فرد ممتاز است و هواداران هم 
مستقر کردم و گفتم برو کار فنی را انجام بده و کار 
که  ثروتی  بدهید  اجازه  است.  من  برای  اقتصادی 
عنوان  به  من  و  دارد  پرسپولیس  در  آقای صدری 
ثروت  از  بتوانم  ها  استقلالی  کوچک  خدمتگزار 
آنها  و  کنم  تولید  را  آن  است،  پایشان  زیر  موجود 

را ثروتمند کنم.
 ما می توانیم برای استقلال تولید ثروت کنیم

گفتند  می  و  داشتیم  قراردادی  قبل  سال  ما 
آقای  به  من  ارزید.  می  تومان  میلیارد   80 شما 
صدری گفتم می توانیم بالای هزار میلیارد درآمد 
کسب کنیم. نه از اسپانسر مشترک بلکه از فرصت 
های موجودمان می توانیم پول دربیاوریم. اگر من 
و سقف  میلیارد  بتوانیم کف 500  آقای صدری  و 
هزار میلیارد تومان درآمد کسب کنیم، می توانیم 
مسئولین  و  مردم  که  فرآیندی  بسازیم،  استادیوم 
می  را حل  نگرانش هستند  برای خصوصی سازی 
بابت کسب  هواداران  که  امروز  اینکه  بجای  کنیم. 
مجوز خوشحال شدند، می خواهم این 3 ماه فرصت 
را تلاش کنیم و بعد از 3 ماه صحبت کنیم و بعید 
مشکلاتی  پرسپولیس  و  ما  آینده  سال  دانم  می 
داشته باشیم. امسال ما می خواهیم تولید پول را 

انجام دهیم، تولید ثروت.
 از محتوای غیرزنده استقلال بالای هزار 

میلیارد درآمد کسب می کنیم
ما  کنم.  نمی  صحبت  اسپانسر  مورد  در  من 
خواهیم  می  ما  بفروشیم.  را  چیزی  خواهیم  نمی 
از  و  کنیم  کار  روز  شبانه  باید  کنیم.  ثروت  تولید 
ظرفیت های موجود استقلال تولید پول کنیم. آیا 
خادم  عزیزی  آقایان  که  همانطور  بله.  توانم؟  می 
و بهاروند پذیرفتند که تبلیغات محیطی را واگذار 
 2 یعنی  کنیم.  کسب  درآمد  میلیارد   150 کنند، 
پرداخت  ما  اسپانسر  گذشته  سال  که  پولی  برابر 
سازمان  )رئیس  جبلی  آقای  از  من  است.  کرده 
از فرصت های  صدا و سیما( خواهش می کنم ما 
محتوایی مان پول تولید کنیم. چرا ما باید از فرصت 
های محتوایی صدا و سیما پول تولید نکنیم؟ من 
قول می دهم از محتوای غیرزنده فوتبال استقلال 
هزار  اگر  دربیاورم.  پول  تومان  میلیارد  هزار  بالای 
اولیایی  آقای  بعد  میلیارد درآمد کسب کنم، سال 

من را بدهکار می داند؟

استقلال برخلاف سال های گذشته، شروعی طوفانی در لیگ برتر 
داشته و 3 برد متوالی همراه با بسته نگه داشتن دروازه هواداران این 
تیم را به آینده بسیار امیدوار کرده است. حضور مصطفی آجورلو در 
مدیریت باشگاه و هماهنگی و تعامل خوب او با فرهاد مجیدی بدون 
تردید دلیل اصلی این امر بوده و حالا آبی ها با آرامش بیشتری نسبت 

به ماه های قبل کارشان را جلو می برند.
یکی از مسائلی که فرهاد مجیدی در فصل گذشته و دوره های 
قبلی سرمربیگری اش در استقلال با آن روبه رو بود،  کمبود بازیکن 
قبل  از فصل  مقاطعی  بود. مجیدی حتی در  در پست های مختلف 
و  استقلال  شدن  بسته  بد  به  نسبت  هایی  گلایه  مصاحبه هایش  در 
بالانس نبودن تیم دربرخی پست ها داشت. او وعده داد که اگر در 
سمت سرمربیگری بماند، تیمی قدرتمند را خواهد بست و راهی لیگ 

برتر می کند.
مجیدی با حمایت های مدیران کنونی و قبلی باشگاه استقلال در 
نقل و انتقالات حالا تیمی پراز ستاره های مختلف را در اختیار دارد 
و کار به جایی رسیده که او برای بازی دادن به این نفرات پرتعداد با 

یک چالش شیرین روبه رو شود.
سرمربی استقلال در 3 بازی گذشته تقریبا ترکیب تیم خود را 
شناخته و مشخص است که با توجه به تراکم بازیکن در برخی پست 
ها و به خصوص در خط حمله عملا برخی ستاره های این تیم باید 

نیمکت نشین شوند.
نفرات بسیار  تا دفاع و هافبک و خط حمله  از دروازه  استقلال 
خوبی را در اختیار دارد و حتی باعث شده تا برخی ستاره های تازه 
وارد این تیم روی نیمکت بنشینند و البته ذخیره هایی قدرتمند برای 

نفرات اصلی باشند.
خط دروازه ؛ رشید و علیرضا در انتظار فرصت

از  بعد  تراکتور  با  مصاف  در  حسینی  سیدحسین  کردن  بازی 
رشید  به  را  جایش  و  کرد  تجربه  ذوب آهن  مقابل  که  مصدومیتی 
مظاهری داد، نشان دهنده آن است که فرهاد مجیدی گلر شماره یک 
تیمش را فعلا انتخاب کرده و نمی خواهد تغییری ایجاد کند. حسینی 
نیز در 3 بازی گذشته با بسته نگه داشتن دروازه استقلال و واکنش 
های خوبش جواب اعتماد مجیدی را تاکنون داده و دوست دارد به 
مسیر خوب خود ادامه بدهد. این در شرایطی است که استقلال دو 
دروازه بان مطرح دیگر یعنی رشید مظاهری و علیرضا رضایی را در 
تا  ماند  از سوی کادرفنی خواهند  انتظار فرصتی  اختیار دارد که در 

بتوانند در ترکیب قرار بگیرند.

خط دفاع؛ آقاسی همچنان ذخیره، چشمی در بین هافبک ها
ترکیب خط دفاعی استقلال عملا با 3 دفاع مرکزی شکل گرفته 
و این در حالی است که آبی ها بیشتر از این تعداد بازیکن سرشناس 
در پست دفاع دارند. فرهاد مجیدی در 3 بازی اول استقلال از مثلث 
دفاع  در  مرادمند  محمدحسین  و  دانشگر  محمد  یزدانی،  سیاوش 
استفاده کرد و این به منزله نیمکت نشینی عارف آقاسی است. مدافع 
عملکرد خوبی  فولاد خوزستان  در  پیش  فصل  که  ها  آبی  وارد  تازه 
از  و  نیافته  استقلال  در  کردن  بازی  برای  زیادی  زمان  حالا  داشت، 
روی نیمکت بازیها را دنبال می کند. این در شرایطی است که روزبه 
چشمی خرید جدید آبی ها که توانایی بازی در دفاع را نیز دارد، به 
و  شده  برده  هافبک  به خط  فعلا  پست  این  در  نفرات  تراکم  خاطر 
مقابل تراکتور در میانه میدان بازی کرد. این موضوع دست مجیدی 
را باز می گذارد تا هر زمان مدافعان را نداشته باشد، خیالش بابت نفر 

جایگزین راحت باشد.
خط هافبک؛ جوان ها فعلا پشت خط

نظر می رسد.  به  بیشتر  بازیکنان  میان  ترافیک  هافبک  در خط 
مثل  بازیکنانی  مسابقات  در  خود  نیمکت  روی  حالا  همین  آبی ها 
سعید مهری، زبیر نیک نفس، سبحان خاقانی، متین کریم زاده و... را 
در اختیار دارند. حضور موثر و متناوب آرش رضاوند، مهدی مهدی 
پور، امیرحسین حسین زاده و روزبه چشمی عملا باعث شده تا فرصت 
ابوالفضل جلالی نیز به زودی  بازی کمتری به بازیکنان دیگر برسد. 
به تمرینات گروهی استقلال اضافه می شود و به این ترافیک خواهد 
افزود.  البته این موضوع یک نیمکت قدرتمند را در خط هافبک برای 
بازیکنان  بابت  از  کادرفنی  خیال  نوعی  به  و  می کند  ایجاد  استقلال 

جایگزین راحت خواهد شد.
خط حمله؛ این اتوبان قفل است!

اوج ترافیک در استقلال را در خط حمله مشاهده خواهید کرد؛ 
و  نقل  در  را  دیاباته  و شیخ  قایدی  مهدی  اگرچه  پایتخت  های  آبی 
ارسلان  قرارداد  شدند  موفق  اما  دادند،  دست  از  تابستانی  انتقالات 
مطهری را تمدید کنند و آرمان رمضانی نیز در جمع آنها باقی ماند. 
همچنین امین قاسمی نژاد و محمدرضا آزادی نیز دو مهاجم دیگری 
بودند که به جمع شاگردان مجیدی اضافه شدند. در چنین شرایطی 
استقلالی ها کوین یامگا بازیکن فرانسوی را به عنوان مدافع راست به 
خدمت گرفتند اما فرهاد مجیدی در بازی با ذوب آهن ابتدا به عنوان 
وینگر راست در سیستم 3-۴-3 از او استفاده کرد و بعد از تعویض 
مطهری این بازیکن را به نوک حمله فرستاد. مقابل تراکتور نیز یامگا 

در خط حمله حضور یافت.  حالا نیز رودی ژستد با استقلال به توافق 
رسیده و به زودی به تمرینات و مسابقات اضافه خواهد شد.

با اضافه شدن ژستد به استقلال حالا این تیم بازیکنان زیادی 
که پست تخصصی شان مهاجم نوک است را در اختیار دارد و از بین 
بازیکنان دیگر نیز کوین یامگا، امیرحسین حسین زاده و بابک مرادی 
توانایی بازی در این پست را دارا هستند. ضمن اینکه امیر علی صادقی 
گفت  توان  می  رو  این  از  شد.  خواهد  اضافه  امید  تیم  از  هم  جوان 
استقلال در بین همه تیم های لیگ برتری بیشترین تعداد مهاجم را 
در اختیار دارد که نشان از علاقه فرهاد مجیدی به فوتبال هجومی 

در لیگ برتر دارد.
و  سر  با  که  قاسمی نژاد  امین  مثل  ای  ستاره  وضعیت  این  در 
بازی  تیمش  برای  زیادی  دقایق  شد،  استقلال  راهی  زیاد  صداهای 
ترکیب  در  حضور  فرصت  آزادی  محمدرضا  مثل  مهاجمی  و  نکرده 

نیافته است.
برآیند تفاسیر بالا یک تیم قدرتمند را برای استقلال روی نیمکت 
به هواداران معرفی می کند. تیم ب آبی ها که هر زمان کادرفنی نیاز 
داشته باشد، به میدان بروند و بتوانند همچون نفرات اصلی کار خود را 
به درستی انجام بدهند. شاید در ظاهر حضور این همه ستاره در یک 
تیم عجیب باشد اما بی تردید با جلو رفتن مسابقات و فشرده تر شدن 
تقویم بازی های استقلال این مساله کاملا حرفه ای و درست به نظر 
خواهد آمد. استقلال علاوه بر لیگ برتر و جام حذفی مسابقات لیگ 
قهرمانان آسیا را در پیش خواهد داشت و حضور فشرده در این 3 جام 
نیاز به در اختیار داشتن تعداد زیادی بازیکن در پست های مختلف 
دارد. اتفاقی که فرهاد مجیدی در نقل و انتقالات پیش بینی اش را 
کرد و برای جذب بازیکنان پرتعداد در پست های مختلف اقدام کرد.

صدری: AFC نقص مدارک ما را 
اعلام نکرد

مجید صدری رئیس هیئت مدیره و سرپرست 
برنامه گفتگوی ویژه خبری  باشگاه پرسپولیس در 
آجورلو  مصطفی  کنار  حالی  در  و  کرد  شرکت 
سوالات  به  داشت،  حضور  استقلال  مدیرعامل 
تشکر  داد.  پاسخ  حرفه ای  مجوز  ماجرای  پیرامون 
و  افتاد  امروز  که  مهمی  اتفاق  این  برای  می کنم 
یک نگرانی شدیدی که هواداران داشتند به پایان 
رساندیم. دوستان خیلی تلاش کردند همانطور که 
از  فرمودند. جا دارد تشکر کنیم  آقای آجورلو هم 
به ما کردند. جناب  این حوزه  همه کسانی که در 
عزیزی  آقای  علینژاد،  آقای  سجادی،  دکتر  آقای 
همه  و  مهدی  سهیل  آقای  بهاروند،  آقای  خادم، 
را  و یک معضلی  واقعا وقت گذاشتند  عزیزانی که 

حل کردند.
ما شروع پر کردن فرم شش شهریور بود. در 
این مدت فرمها را کامل می کردیم و از همین زمان 

شش شهریور فرمها را بارگذاری کردیم.
نکته ای که وجود دارد این است که در ما در 
اکثر کمیته ها، مثلا معیارهای ورزشی از هر 9 معیار 
همگی  ساختاری  معیار   19 از  شد،  تائید  همگی 
تائید شد. ما همه قراردادهای کادرفنی و بازیکنان 
را دادیم ترجمه شود و این هم را هم انجام دادیم. 
بالاخره ای اف سی یک سری شاخص را مشخص 
کرده که فدراسیون، سازمان لیگ و کمیته حرفه ای 
که  اتفاقی  می خواهند.  مدرک  ما  از  آن  اساس  بر 
اف سی  ای  را  ناقص  مدارک  می افتاد،  پیش  سال 
این  امسال  اما  رد و اعلام می کرد که کامل کنید. 
اتفاق رخ نداد. ما امسال توانستیم مدارک را ارسال 
کنیم و نظر کمیته بدوی را جلب کردیم. اما آنها به 
ناقص است. من  اعلام نکردند که کدام قسمت  ما 
باهم  می توانیم  ما  که  مطالبی  از  خیلی  کنم  فکر 
دم  ما  نباشد.  مصاحبه  به  مختص  کنیم،  صحبت 
را  ما خواستید  از  که  مدرکی  هر  و  دست هستیم 
داده بودیم. به ما یک نامه محرمانه دادند و گفتند 
است  حقمان  ما  شدید.  رد  بدوی  کمیته  طرف  از 
که بدانیم در کدام مورد رد شدیم و این را باید به 
هم  سامانه  در  حتی  ما  می کردید.  اعلام  خودمان 

.Pending و نوشته Reject دیدیم که ننوشته
باید  و  هستم  میلیون  چندین  نماینده  من 
اعلام  خودمان  به  باید  را  ما  نقص  شما  که  بگویم 
کنید. شما باید دل هواداران ما را در نظر بگیرید، 
ورزش برای صلح و دوستی است و شما نباید دل 
هواداران ما را برنجانید. ما در تایم مشخص، تمام 
اگر  دادیم.  انجام  را  اولیایی  آقای  فرمایشات  این 
ایرادی هم باشد قطعا برطرف می کنیم.ما مالیاتمان 
از سال 1380 است که آقای اولیایی بر مسند کار 
بود. من وقتی صحبتهای شما )اولیایی( را شنیدم، 
شما  هستید.  دور  ایران  از  شما  که  کردم  حس 
مطالبی را اعلام کردید که نه در حد و نه در شان 
شما بود که هواداران ما را نگران کنید. حرف من 
قول  ما  می زنم.  واقعی  حرف  و  نیست  پوپولیستی 
را  آن  از  بخشی  و  کنیم  برطرف  را  نواقص  دادیم 
هم فرستادیم. ما یک سری حقایق را می گوییم.هر 
اختیار کردیم  تفویض  ما  دارد.  مدیری یک روشی 
آقای  مثل  مربی  اخیر  در 10 سال  فکر می کنم  و 
گل   محمدی نداریم. بنده روش مدیریتی ام متفاوت 
است و وقتی کنار تیم هستیم، لذت می بریم. یک 
اگر دنبال  ما  این است که  نکته ای که وجود دارد 
به  فوتبال  امروز  دنیای  حرفه ای شدن هستیم، در 
عنوان یک صنعت مطرح می شود. فوتبال باید بتواند 
مخارج خودش را دربیاورد. کاری که وظیفه ماست، 
این است که زیرساختهای درآمدی باشگاه را فراهم 
کنیم. چه 500 میلیارد و چه 100 میلیارد؛ چرا ما 
هر سال باید دنبال یک اسپانسر باشیم؟ حالا بعد از 
اینکه بیاید، عملکردش خوب باشد یک طور رفتار 
می شود و اگر عملکردش بد باشد هم طوری دیگر. 
همه کسانی که می توانند در این حوزه کمک کنند، 

باید وارد کار بشوند.
باید  دیگری  مبحث  هر  یا  زمین  دور  درباره 
این  از  پیش  تا  است  ممکن  بگویم.  را  نکته  این 
آقای  با  را  صحبتهایی  ما  و  داشته  وجود  قانونی 
این هستیم  ما خواهان  انجام دادیم.  عزیزی خادم 
که تبلیغات دور زمین را به ما بدهند و هر تیمی 
به میزان هوادارش درآمد کسب خواهد کرد. ما به 

شدت دنبال تبلیغات محیطی هستیم.

گل محمدی منتظر جذب بازیکن؛
نقش »پول« در »حکم« مدیرعامل 

پرسپولیس
باز  منتظر  پرسپولیس  فوتبال  تیم  سرمربی 
شدن پنجره نقل و انتقالات برای جذب یک بازیکن 
هنوز  باشگاه  مدیران  اما  است  تاثیرگذار  خارجی 
نتوانسته اند مشکل بدهی »کالدرون« را حل کنند. 
باشگاه پرسپولیس با وجود فرصت اندک مانده تا 
پایان نقل و انتقالات نتوانسته است طلب گابریل 
کالدرون و خواکین مربیان پیشین خود را پرداخت 
کند تا سرخ ها همچنان با محرومیت روبرو شوند.
این در حالی است که یحیی گل محمدی سرمربی 
پرسپولیس بارها در گفتگو با رسانه ها خواستار حل 
این مشکل شده بود تا بتواند بازیکن خارجی مورد 
نظر خود را جذب کند.کالدرون برای دریافت پول 
خود شماره حساب بانک سوئیس را داده است اما 
پرسپولیس به دلیل تحریم های ارزی سراغ بانک 
مرکزی رفت تا بتواند از طریق آنها مبلغ 62۴ هزار 
دلار )58۴ هزار دلار بابت اصل پول+ ۴۴ هزار دلار 
او واریز  سود سالیانه( پول کالدرون را به حساب 
کند. مجید صدری سرپرست باشگاه پرسپولیس که 
توانست منبع مالی برای پرداخت طلب کالدرون 
را  پول  این  هنوز  کند  فراهم  قرض  گرفتن  با  را 
در  صدری  معلوم  قرار  از  است.  نکرده  پرداخت 
انتظار دریافت حکم مدیرعاملی باشگاه است تا با 
اطمینان بیشتری امور جاری پرسپولیس را پیگیری 
کند. به نظر می رسد او که بار دیگر برای پرداخت 
مطالبات کالدرون زیر بار قرض رفته است با گرفتن 
اختیار  را در  برای حکم خود، پول کالدرون  قول 
خروج  شود.  پرداخت  تا  دهد  قرار  مرکزی  بانک 
پرسپولیس از محرومیت نقل و انتقالاتی در حالی 
به آخرین روزهای مانده تا پایان این فرصت موکول 
خواستار  بارها  سرخپوشان  سرمربی  که  می شود 
جذب بازیکن شده است.گل محمدی که قبل از 
شروع محرومیت نقل و انتقالاتی رضا اسدی، حامد 
پاکدل، علیرضا ابراهیمی، علی نعمتی و رضا دهقانی 
را جذب کرده بود با خروج احمد نورالهی، شهریار 
همچنان  زادگان  کنعانی  محمدحسین  و  مغانلو 
به  اضافه شدن  برای  بازیکن  خواستار جذب یک 

لیست فصل جاری این تیم است.

خطیر مطرح کرد؛
90 درصد فکر می کردند مجوز حرفه 

ای را کنفدراسیون آسیا می دهد
ایران  فوتبال  مشکلات  درباره  خطیر  علی 
برای ارتباط با محافل بین المللی و جهانی اظهار 
داشت: مشکلات زیادی در این زمینه وجود دارد 
و هر سر فصل آن ساعت ها جای بحث و بررسی 
این خصوص  در  عنوان کنم که  دارد، همینقدر 
ما خیلی مشکلات داریم، یکی از دلایل آن این 
است که ما در ها را بسته ایم و اجازه نمی دهیم 
حالی  در  این  بیاید  کشور  این  به  فوتبال  دانش 
است که فوتبال یک ورزش وارداتی به شمار می 
رود و برای ما نیست ضمن اینکه علم این رشته 
ورزشی بیشتر در آن سمت است و ما باید اجازه 

ورود این دانش را بدهیم.
مربی،  آموزش  زمینه  در  ما  داد:  ادامه  وی 
ارتباطمان  بازیکن و مدیر هیچ کاری نکردیم و 
صفر  تقریباً  فوتبال  در  دانش  انتقال  زمینه  در 
است. مگر چند نفر از مربیان ما از این سمت به 
آن سمت می روند تا تجربه کسب کرده و آموزش 
ببینند؟ چند روز قبل خدمت آقای حسن امین 
بخش دبیرکل سابق فدراسیون فوتبال در دوران 
آقای آتابای و تیمسار نوآموز بودم که می گفت 
در دوره آتابای ما یک بودجه یک میلیون دلاری 
مصوب کردیم و کارهای آن را هم انجام دادیم 
ازای هر مربی 50 هزار دلار  را در  تا 20 مربی 
اروپا  به  سال  یک  برای  مربیگری  آموزش  برای 
بفرستیم تا آموزش ببینند و در ادامه، تجربیات 
خود را در بازگشت به مملکت در اختیار جوانان 

بگذارند که در نهایت این اتفاق نیفتاد.
معاون سابق باشگاه استقلال تاکید کرد: ما 
در زمینه آموزش مربیان و مدیران کاری نکردیم، 
الان شما چرخه آموزش مدیران در فوتبال کشور 
برنامه گفتگوی  نگاه کنید، همین صدری در  را 
ویژه خبری با حرفهای پوپولیستی میگفت لیوان 
قرمز من کجاست! این ها هم یاد گرفتند چون 
این حرفها خریدار دارد. مدیران ما اصولا  امروز 
از جنس ورزش و فوتبال نیستند و این رشته را 
اصلا نمی شناسند و قوانین آن از جمله قوانین 
نقل و انتقالاتی را بلد نیستند چون با دنیا ارتباط 
باشگاهی  مدیران  با  ایران  از  خارج  با  و  ندارند 
روابطشان قطع است و معلوم است که هیچ کاری 

نمی توانند انجام دهند.
صدور  قضیه  همین  کرد:  تصریح  خطیر 
در  این  ببینید  را  ها  باشگاه  ای  حرفه  مجوز 
که  می کردند  فکر  درصد   90 که  است  حالی 
صادر  را  مجوز  دارد  آسیا  فوتبال  کنفدراسیون 
آنها در میان  پای  می کند در صورتی که اصلا 
نبود و اصلًا کنفدراسیون آسیایی وجود نداشت 
از مدیران  اینکه خیلی  بودیم. جالب  و خودمان 
ما این را هم نمی دانند و اصلا بلد نیستند، در 
مسائل نقل و انتقالاتی هم همینطور و حتی فراتر 

از این را هم بلد نیستند. 
به  اتفاقات  این  از  بخشی  یک  افزود:  وی 
خاطر وضعیت ژئوپلیتیک کشور است، به خاطر 
بحث تحریم ها و بحث اینکه وقتی می خواهید 
یک بازیکن را ترانسفر کنید بازیکن فوق باید در 
برای  موضوع  این  و  بگیرد  کار  مجوز  کشور  آن 
بازیکنان ایرانی که خیلی شاخص نیستند یعنی 
مجوز کار گرفتن خیلی راحت نیست، الان یکی 
نمی  راحت  خیلی  آزمون  سردار  که  دلایلی  از 
تواند به انگلیس برود به خاطر این است که آنجا 
مسئله  همه  اینها  بگیرد.  کار  مجوز  تواند  نمی 
از  کدام  هر  در خصوص  ها  ساعت  باید  و  است 
مالکیت  مشکل  درباره  کرد. خطیر  آنها صحبت 
روی  باشگاه  دو  این  گفت:  سرخابی ها  مشترک 
با  آنها  ندارند چون مجمع  مالک مشترک  کاغذ 
هم فرق می کند اما خودمان می دانیم که همه 
روی  ولی  است  ورزش  وزارت  دست  زیر  اینها 

کاغذ مالکیت مشترک وجود ندارد.
مشترک  مالکیت  مشکل  درباره  خطیر 
سرخابی ها گفت: این دو باشگاه روی کاغذ مالک 
مشترک ندارند چون مجمع آنها با هم فرق می 
زیر  اینها  همه  که  دانیم  می  خودمان  اما  کند 
دست وزارت ورزش است ولی روی کاغذ مالکیت 

مشترک وجود ندارد.

آلومینیوم یک - پرسپولیس صفر؛
تکرار شکست سرخ ها مقابل آلومینیوم

دیدار تیم های فوتبال پرسپولیس و آلومینیوم 
اراک در هفته سوم مسابقات لیگ برتر با پیروزی 
آلومینیوم به پایان رسید تا پرسپولیس بعد از 9 ماه 
دوباره باخت به این تیم را تجربه کند.تیم فوتبال 
پرسپولیس در هفته سوم لیگ برتر امروز دوشنبه 
این مسابقه  اراک بود که  آلومینیوم  میهمان تیم 
با نتیجه یک بر صفر به سود آلومینیوم به پایان 
رسید. در این بازی که از ساعت 16 در استادیوم 
امام خمینی )ره( اراک آغاز شد، علیرضا نقی زاده 
)66( برای آلومینیوم گلزنی کرد تا پرسپولیس بعد 
از حدود 9 ماه، دوباره باخت به آلومینیوم را تجربه 
کند. پرسپولیس سال گذشته تنها شکست خود 
را برابر آلومینیوم متحمل شده بود.با این نتیجه، 
پرسپولیس 6 امتیازی شد و به رده چهارم جدول 
سقوط کرد و آلومینیوم 7 امتیازی شد.یحیی گل 
محمدی در ابتدای نیمه دوم دو تعویض در تیم 
پرسپولیس ایجاد کرد و هر دو مهاجم خود یعنی 
عبدی و آل کثیر را از زمین بیرون کشید. با این 
تعویض، حامد پاکدل و وحید امیری به خط حمله 
رفتند و سعید آقایی در دفاع چپ جای امیری را 
گرفت با این حال در روند هجومی پرسپولیس تغییر 
محسوسی ایجاد نشد. بازیکنان آلومینیوم با دوندگی 
بالا فشار خود را روی مدافعان و دروازه پرسپولیس 
حفظ کردند. حتی علیرضا نقی زاده بازیکن تیم 
میزبان در دقیقه 63 تیرک افقی سرخپوشان را به 
لرزه درآورد. سه دقیقه بعد، سیامک نعمتی توپ را 
در میانه های زمین از دست داد و بازیکنان آلومینیوم 
از این اشتباه نهایت استفاده را کردند. نقی زاده که 
یک بار توپ را به تیر پرسپولیس زده بود، این بار 
توانست دروازه تیم حریف را باز کند. گل محمدی 
برای فرار از باخت در دقایق پایانی علیرضا ابراهیمی 
و مهدی شیری را وارد زمین کرد تا با استفاده از 
توپ های بلند نتیجه را جبران کند اما این برنامه 
هم ثمری نداشت تا سرخپوشان نخستین باخت 
این فصل خود را در »سرزمین آفتاب« تجربه کنند.

تفاوت لیگ یک و لیگ برتر در نگاه مسئولان است؛

اخباری: نسبت به مس كرمان تیم شایسته تری بودیم
سعید اخباری سرمربی تیم فوتبال سایپا پس 
در  کرمان  مقابل مس  بر 1  ارزشمند 2  پیروزی  از 
هفته سوم رقابت های لیگ دسته اول حرف  هایش 
را با تمجید از بازیکنانش آغاز کرد و گفت: خسته 
نباشید جانانه به بازیکنان خودم می گویم؛ البته در 
دو بازی قبلی هم تیم برتر میدان بودند؛ تیمی که 
تقریبا 95 درصد آن تغییر کرده است و در دو هفته 
تیم شکل گرفته است. در این دو هفته هم تیم بسته 
شده و هم تمرینات بدنسازی نداشتیم و هم فرصتش 
را نداشتیم. با این حال علی رغم اینکه در دو بازی 
قبلی تیم برتر میدان بودیم، یک بازی را در زمین غیر 
استاندارد شیراز واگذار کردیم و در یک مسابقه هم 
به تساوی رسیدیم.او سپس با اشاره به نتیجه کسب 
شده مقابل مس کرمان بیان کرد: امروز فکر می کنم 
شاگردانم استحقاق این برد را داشتند. تمام کسانی 
که در ورزشگاه بودند، یک بازی خوب از سایپا دیدند. 
فرصت های زیادی ایجاد کردیم. هفته به هفته هم تا 

تیممان شکل بگیرد، بهتر خواهیم شد. دوست دارم از 
تمام بازیکنانم تشکر ویژه داشته باشم. تمام توانشان 
را گذاشتند و برای من جای خوشحالی دارد که با 
همان کارهای تمرینی به گل رسیدیم. می توانستیم 
گل های بیشتری هم بزنیم. امیدوارم با این برد روند 
را همینطور ادامه بدهیم و سایپای بزرگ را بار دیگر 
به جایگاه واقعی اش برسانیم.اخباری در واکنش به 
این سوال که آیا می تواند خودش سایپا را به لیگ برتر 
بازگرداند، توضیح داد: سقوط سایپا اتفاق تلخی بود 
که برای فوتبال ایران افتاد و باشگاه بازیکن ساز سایپا 
سقوط کرد. کاری به این نداریم که چه عواملی باعث 
شد، اما من فکر می کنم کار کردن در باشگه سایپا 
آرزوی خیلی از مربیان هست؛ چه در لیگ برتر باشد 
چه در لیگ یک. من می دانم چه بزرگانی اینجا بوده 
اند و تمام تلاشم را می کنم با کمک مدیران ارشد 
با وجود  به فوتبال دارند و  سایپا که رویکرد خوبی 
وضعیت بد اقتصادی به تیم کمک می کنند و به ویژه 

آقای سراجی، و اگر این حمایت ها ادامه دار باشد، 
تمام تلاشمان را می کنیم که به لیگ برتر بازگردیم. 
تمام همیت مجموعه همین است. سرمربی جوان تیم 
فوتبال سایپا سپس با اشاره به برخی محدودیت ها 
اضافه کرد: ولی خب تیم تازه شکل گرفته، تیم جوان 
است و تنها یک بازی اول قبل از شروع لیگ داشته 
که  اند  بوده  هایی  تیم  است.  کار کمی سخت  ایم، 
سه  دو  ما  اند.  کرده  ها شروع  بازی  از  قبل  ماه  دو 
بازی اول را به عنوان بازی تدارکاتی نگاه کرده ایم 
تا به هماهنگی مورد نظر برسیم. او سپس با اشاره به 
مصاف با مس کرمان بیان کرد: به باشگاه مس کرمان 
هم تبریک می گویم که باشگاه ریشه داری است. بچه 
های آنها خیلی جنگیدند ولی امروز فکر می کنم ما 
شایسته تر بودیم. سوال بعدی از سعید اخباری توسط 
خبرنگاران در مورد تفاوت حضور در مسابقات لیگ 
برتر و لیگ دسته اول بود و او که تجربه سرمربیگری 
در هر دو لیگ را دارد، در این مورد گفت: واقعیت این 

است که تفاوت اصلی لیگ یک و لیگ برتر اهمیتی 
است که مسئولان به این مسابقات می دهند. ما برای 
برگزاری یک مسابقه هزینه زیادی انجام می دهیم 
و چمن بسیار خوبی هم دارد و همانطور که دیدید 
انصاف  ایران است؛ ولی  از بهترین چمن های  یکی 
نیست ما اینطور هزینه کنیم و بعد به شهرهای دیگر 
برویم و زمین هایی را ببینیم که اصلا شرایط خوبی 
است  زمین  روی  بازی  براساس  ما  تمرینات  ندارند. 
و دوست نداریم در فضای ملتهب توپ های بلند و 
داد و بیدادهای لیگ یک قرار بگیریم. دوست داریم 
فوتبالی چشم نواز ارائه کنیم ولی در زمین های دیگر 
مصدوم  بازیکنانمان  که  باشد  حواسمان  فقط  باید 
مدیران   و  ایرانی  های  فوتبالیست  شایسته  نشوند. 
و مربیانشان این زمین ها نیست. اگر برخی تیم ها 
نمی توانند میزبانی کنند، مسئولان فوتبال تمهیدات 
دیگری بیندیشند. بزرگترین مشکل ما زمین است 

نسبت به لیگ برتر.
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